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Urząd Miasta Poznania  
Biuro Prezydenta 
 

 
WYNIKI GŁOSOWANIA  

 
w sprawie wycinki drzew na Osiedlu Stefana Batorego w Poznaniu. 

 
 

      Liczba kart wysłanych do mieszkańców Osiedla Stefana Batorego: 662 
 
w tym kart wysłanych do mieszkańców bloków nr 1-7 na Osiedlu Stefana Batorego: 508 
 
oraz liczba kart wysłanych do mieszkańców bloków nr 26-28 na Osiedlu Steafa Batorego: 154 
 
 

Liczba kart oddanych przez mieszkańców Osiedla Stefana Batorego: 309  (47 %) 
 
w tym kart oddanych przez  mieszkańców bloków nr 1-7 na Osiedlu Stefana Batorego: 249  
(49 %) 
 
oraz liczba kart oddanych przez mieszkańców bloków nr 26-28 na Osiedlu Steafa Batorego: 60 
(39 %) 
 
Głosy ważne – 307 
 
Głosy nieważne – 2 
 
UWAGA: Na jedno mieszkanie przypada jeden głos (jedna karta). 
 
 

Wyniki  ogólne – liczba głosów : 
 

 
Jestem za wycinką topoli rosnących w pobliżu bloków nr 1-7 oraz 26-28 na Osiedlu Stefana 

Batorego. 

 209 głosów (68 %) 

 

Jestem za wycinką tylko tych topoli, które są chore lub bezpośrednio zagrażają 

bezpieczeństwu (wytypowanych po wizji lokalnej przez Wydział Ochrony Środowiska). 

58 głosów (19 %) 

 

Jestem przeciw wycince topoli rosnących w pobliżu bloków nr 1-7 oraz 26-28 na Osiedlu 

Stefana Batorego.  

40 głosów (13 %) 
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Wyniki uwzględniające podział mieszkańców- 

 
 
Mieszkańcy bloków nr 1-7 na Osiedlu Stefana Batorego – liczba głosów: 
 
 

 Jestem za wycinką topoli rosnących w pobliżu bloków nr 1-7 na Osiedlu Stefana Batorego. 

  173 głosów (70 %) 

 

Jestem za wycinką tylko tych topoli, które są chore lub bezpośrednio zagrażają 

bezpieczeństwu (wytypowanych po wizji lokalnej przez Wydział Ochrony Środowiska). 

49 głosów (20 %) 

 

Jestem przeciw wycince topoli rosnących w pobliżu bloków nr 1-7 na Osiedlu Stefana 

Batorego. 

25 głosów (10 %) 

 
 
Mieszkańcy bloków nr 26-28 na Osiedlu Stefana Batorego – liczba głosów: 
 
 

 Jestem za wycinką topoli rosnących w pobliżu bloków nr 26-28 na Osiedlu Stefana       

 Batorego. 

  36 głosów (60 %) 

 

Jestem za wycinką tylko tych topoli, które są chore lub bezpośrednio zagrażają 

bezpieczeństwu (wytypowanych po wizji lokalnej przez Wydział Ochrony Środowiska). 

9 głosów (15 %) 

 

Jestem przeciw wycince topoli rosnących w pobliżu bloków nr 26-28 na Osiedlu Stefana 

Batorego. 

15 głosów (25 %) 

 


